
Skolebestyrelsen                     

                               
Der indkaldes til møde i skolebestyrelsen på Osted Skole på skolens personalerum 

tirsdag d. 12. oktober 2021 klokken 17:30-19.30 

Der er mulighed for spisning fra kl. 17.00  

Møderække 2021-2022 

12/10 – 15/11 (visionsdag- forlænget møde) – 16712 – 17/1 – 2/3 – 21/4 – 19/5 – 21/6 

Dagsorden 
  Skolebestyrelsesmøde 

Fraværende Børge Stokholm og Thomas Hartmann 

Inviterede Sandra Nøk Nielsen 
Fra elevrådet deltager: André Thaysen, Niklas Brandt, Frederik Gebel 
og Amino Hamud 

Ordstyrer Jim Kehlet 

Referent Marianne Gregersen 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning Godkendt 

 

2.  Velkommen til elever fra elevrådet 

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål/ 
Tidsramme: 
 
10 minutter 

- Præsentation af medlemmer  
- Kort om arbejdet – uddybes i punkt om Den Gode Tone 

 

Status/beslutning På sidste elevrådsmøde talte vi om, hvordan vi taler til hinanden – 

børn og børn imellem og mellem børn og voksne. I klasserne vil vi lave 

aftaler om, hvordan vi ønsker at tale sammen, og hvordan vi opfører os 

over for hinanden, så det er rart for alle at være på skolen. 

Der er endnu ikke valgt en elevrådsformand og næstformand. 

 

3.  Opfølgning på Den Gode Tone 
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Ansvarlig Jim Kehlet/elevrådsmedlemmer 

Formål/ 
Tidsramme: 
 
30 minutter 

- Opsamling fra forældremøder 

- Skoleledelsens videre arbejde 

- Elevrådsinitiativer 

Status/ 
beslutning 

Den skriftlige opsamling fra forældremøderne (bilag til dette SB-møde) 
blev kommenteret. 
 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe, som laver en opsamling af arbejdet 
med ”Den gode tone” og et oplæg til justering af princip for ”Den gode 
tone”. Arbejdsgruppen er: Jakob, Sandra og Maria. 
 
Elevrådet vil arbejde for de stærke fællesskaber i klasserne og på 
tværs af klasser. Bl.a. vil vi gerne have et fællesprojekt for hele skolen 
– f.eks. ”Playback”. Formen på projektet drøftes nærmere. 
 
Forslag fra forældre om en skolefest og gerne genoptagelse af 
venskabsklasserne. 
 

Bilag  

 

4.  Byggeri - orientering 

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål/ 
Tidsramme: 
10 minutter 

Kort orientering om status lige nu 
  

Status/beslutning Næste step i renoveringen er d. 27/11, hvor ombygning og renovering 
af Blok C starter, og hvor byggeriet af den nye daginstitution også 
starter. 
 
Kort orientering om spadestik  
D. 27/10 kl. 10.30 foregår ”Det første spadestik” -, hvor både 

borgmester og børn tager det første spadestik, der afholdes taler. 

 

5.  Det fysiske læringsmiljø 
 

Ansvarlig Jim Kehlet/Marianne Gregersen/Sandra Nøk Nielsen 
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Formål/ 
Tidsramme: 
20 minutter 

Hvordan får vi opgraderet alle lokaler i den nye skole? Og hvordan skal 
de indrettes? 

Status/beslutning Det er ønskværdigt med en plan for nyindretning af klasselokaler – og 

en opgradering af skolens udeområder. Der er bl.a. behov for indkøb 

af nye møbler til samtlige klasselokaler og fællesområder, så skolens 

undervisningslokaler i højere grad kan understøtte skolevisionen. Det 

er ikke helt tydeligt for os, hvor meget der kan realiseres gennem 

budgettet for renoverings-/byggeprojektet, men det står klart, at der i 

dette budget ikke er penge nok. Skolens ledelse er i gang med at 

aftale samarbejdspartner ift. denne plan. Mulighed for økonomi, der 

kan realisere planen, skal afsøges. 

Bilag  

 

6.  Økonomi 
 

Ansvarlig Jim Kehlet/Jakob Bondesen 

  - Status på skolens økonomi 
- Budgetaftale og betydning 
- Skolevisionsmidler – hvad tænker vi? 

 - Vi forventer at komme ud af året med budgetoverholdelse. 

- Det er endnu uklart, hvilken betydning den nye budgetaftale har 

for Osted Skole. 

- Vi får ca. 100.000kr ifm. implementeringen af den nye 

skolevision. Prioriteringen af disse penge bliver punkt på et 

kommende SB-møde. Jim undersøger om skolekonsulent Line 

Anne Roien kan deltage på SB’s visionsdag d. 15. november. 

Hun vil kunne facilitere nogle processer ift. visionen. 

Bilag  

 

7.  Høring om ferieplan 
 

Ansvarlig Jim Kehlet/Jakob Bondesen 

Formål/ 
Tidsramme: 
15 minutter 

Drøftelse og vedtagelse af ny ferieplan 
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Status/beslutning På baggrund af drøftelser om ændringsmuligheder kommer Arne og 

Marianne med et forslag til ferieplan med mindre ændringer. 

Bilag BU_-_Ferieplaner_for_skolerne_for_skoleårene_2022-2023_og_2023-

2024 

 

 

8.  Korte meddelelser 

Ledelse - Status på SFO 

- Der er ansat en ny pædagog, som hedder Bibi. Hun starter d. 1. 

november.   

- SFO-en har planlagt en aftentur i november til X-Jump i 

Ballerup 

- Store Legedag var en stor succes, hvor eleverne var sammen 

på tværs af klasser hele dagen.  

- Vi har ansat en ny lærer, der heder Emine. Hun starter mandag 

efter efterårsferien. 

- Der er lavet aftale med en og formodentlig to ingeniører, der 

begge skal være i 13-ugers praktik: Thomas startede i fredags 

og følger foreløbigt timer i 2.a. Han kan også blive en god 

medspiller i implementeringen af Makerspace i undervisningen.  

Ansatte - Vi afholder skolevalg lokalt i år, da det sædvanlige kommunale 
arrangement er aflyst dette år. 

- Skolernes Motionsdag afholdes som sædvanligt fredag før 
efterårsferien. 

Elevråd - Elevrådsrepræsentanterne fortæller, at de efter dagen har leget 

mere på tværs af klasser, end de plejer, og de opfordrer til flere 

aktiviteter mellem venskabsklasser. 

 

Formand - Jakob var sammen med BUBL, DLF og Skole og Forældre 
medarrangør af et politisk debatarrangement – et valgmøde 
med fokus på skolernes udvikling i Lejre Kommune. Det var et 
godt møde. 

Udvalg  

 

9.  Eventuelt 

 - Transport i-klasser – der er flere forældre, som er frustrerede 
over den ustabile kørsel. Sandra er i dialog med Taxa-firmaet 
om udbedring af fejl og mangler. 

- Louise – opfordrer til, at eleverne bliver opkvalificeret i 1-hjælp. 
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Cecilia Jeppesen Holsbro, anæstesilæge i Roskilde anbefales.  
- Amino fortæller, at det var en meget stor oplevelse for klassen 

at være med til at lave en fjernsynsudsendelse med prominente 
gæster. 

 

Evaluering af mødet 

Dejligt med stort fremmøde af elevrådsrepræsentanter. 

 

Punkter til kommende møder 

Kommunikation - Aula, opsamling fra arbejdsgruppen om ”Den gode tone” 
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Godkendelse af referat: 

 

 

Jakob Bondesen     Thomas Hartmann 

 

 

 

Louise Sønchsen Ochwat    Arne Andersen 

 

 

 

Annika Thaysen     Maria Meyer 

 

 

 

Børge Stokholm     Dan Stenbæk 

 

 

 


